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Rada Miejska w Augustowie 

 

 

PROTOKÓŁ Nr LXIII/23 

z obrad LXIII sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się w sali konferencyjnej 

Urzędu Miejskiego w Augustowie, ul. Młyńska 35  

 

w dniu 16 maca 2023 r. 

 

W obradach wzięło udział 21 radnych, co stanowi o prawomocności obrad. 

/lista obecności w załączeniu – zał. nr 1/ 

Obecni: 

1. Emilian Al-Khameri 

2. Sylwia Bielawska 

3. Mirosław Chudecki 

4. Leszek Stanisław Cieślik 

5. Alicja Dobrowolska 

6. Rafał Harasim 

7. Wiesław Jeruć 

8. Marcin Kleczkowski 

9. Julia Klimaszewska 

10. Tomasz Miklas 

11. Agnieszka Mroziewska 

12. Dariusz Ostapowicz 

13. Katarzyna Raczkowska 

14. Jolanta Oneta Roszkowska 

15. Adam Sieńko 

16. Aleksandra Maria Sigillewska 

17. Mieczysław Szczerbakow 

18. Marek Sznejder 

19. Magdalena Śleszyńska 

20. Krystyna Wilczewska 

21. Adam Wysocki 

Ponadto w obradach udział wzięli: 

- Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza, 

- Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza, 

- Pani Sylwia Zajkowska – Sekretarz Miasta, 

- Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta, 

- Pani Marta Kałęka – Radca Prawny, 

- Pani Beata Kornelius - Wnukowska – Radca Prawny, 

- Kierownicy i pracownicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Augustowie, 

- Prezesi spółek miejskich, 

- Goście i Mieszkańcy, 

- Dziennikarze. 

Obrady rozpoczęto 16 marca 2023 o godz. 13:00, 

a zakończono o godz. 17:27 tego samego dnia. 
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Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego 

sprawozdania. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Augustowie, 

b) zmiany składu osobowego Komisji Społeczno-Oświatowej Rady Miejskiej 

w Augustowie, 

c) zmiany składu osobowego Komisji Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie, 

d) wyznaczenia przedstawiciela Gminy Miasto Augustów do Augustowskiej Organizacji 

Turystycznej, 

e) wykazu kąpielisk oraz określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Miasto 

Augustów w 2023 r., 

f) uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Augustów w 2023 roku, 

g) zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju 

Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącym Towarzystwie 

Budownictwa Społecznego Augustowskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego 

„KODREM” Sp. z o.o., 

h) przyjęcia apelu o przywrócenie 5% stawki podatku VAT na energię cieplną 

oraz przekazywanie 50% opłaty za emisję dwutlenku węgla na transformację 

energetyczną, 

i) wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy 

do 31.12.2038 r. 

j) zmian budżetu miasta na rok 2023, 

k) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2023-2036. 

5. Przyjęcie protokołów z obrad: LVII sesji Rady Miejskiej z 21.11.2022 r., LVIII sesji Rady 

Miejskiej z 8.12.2022 r., LIX sesji Rady Miejskiej z 29.12.2022 r., LX sesji Rady Miejskiej 

z 8.02.2023 r., LXI sesji Rady Miejskiej z 10.02.2023 r. 

6. Wolne wnioski. 

7. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. pkt 1 

Otwarcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu obrad /0:07/  

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej otworzyła obrady LXIII sesji 

Rady Miejskiej w Augustowie. Powitała Państwa Radnych, Panów Burmistrzów, pracowników 

Urzędu Miejskiego, mieszkańców, media oraz wszystkie osoby przysłuchujące się obradom. 

Poinformowała, że po sprawdzeniu listy obecności w obradach sesji  bierze udział 21 radnych. 

Stwierdziła, że obrady są prawomocne. Przedstawiła informację dotyczącą obrad rady gminy, 

iż są one transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej i na stronie internetowej 

gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty /0:07/. 

 

Ad. pkt 2  

Przedstawienie porządku obrad. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przedstawieniu porządku obrad  /0:48/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformował, że Państwo 

Radni otrzymali w systemie eSesja porządek obrad wraz z projektami uchwał i innymi 

materiałami. Wpłynęły 3 wnioski o zmianę porządku obrad. Grupa Radnych złożyła wniosek 

o wprowadzenie do porządku obrad projekt uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska 

sprzeciwiającego się dyskredytowaniu Papieża Polaka /zał. nr 3,4/. Burmistrz Miasta złożył 

wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany składu 

osobowego Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej w Augustowie /zał. nr 5,6/. Komisja 

skarg, wniosków i petycji złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie przekazania petycji do rozpatrzenia według właściwości /zał. nr 7/. 

Zapytała, czy są jeszcze inne uwagi do porządku obrad. Zgłoszeń nie było 

i Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek Grupy Radnych o wprowadzenie 

do porządku obrad LXIII sesji Rady Miejskiej w Augustowie projektu uchwały w sprawie 

przyjęcia stanowiska sprzeciwiającego się dyskredytowaniu Papieża Polaka. Zaproponowała, 

aby projekt uchwały był ujęty w punkcie 4a. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie swojego 

głosu w systemie eSesja /0:48/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku Formalnego Grupy Radnych o wprowadzenie do porządku obrad LXIII sesji 

Rady Miejskiej w Augustowie projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska 

sprzeciwiającego się dyskredytowaniu Papieża Polaka.  

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:29/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /3:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:44/. 

 

/Radni/ /3:52/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła reasumpcję 

głosowania. Poddała pod głosowanie wniosek Grupy Radnych o wprowadzenie do porządku 

obrad LXIII sesji Rady Miejskiej w Augustowie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

stanowiska sprzeciwiającego się dyskredytowaniu Papieża Polaka. Poprosiła Państwa Radnych 

o oddanie swojego głosu w systemie eSesja /3:56/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku Formalnego Grupy Radnych o wprowadzenie do porządku obrad LXIII sesji Rady 

Miejskiej w Augustowie projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska 

sprzeciwiającego się dyskredytowaniu Papieża Polaka.  

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła reasumpcję 

głosowania. Poddała pod głosowanie wniosek Grupy Radnych o wprowadzenie do porządku 

obrad LXIII sesji Rady Miejskiej w Augustowie projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

stanowiska sprzeciwiającego się dyskredytowaniu Papieża Polaka. Poprosiła Państwa Radnych 

o oddanie swojego głosu w systemie eSesja /5:13/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku Formalnego Grupy Radnych o wprowadzenie do porządku obrad LXIII sesji 

Rady Miejskiej w Augustowie projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska 

sprzeciwiającego się dyskredytowaniu Papieża Polaka. 



S t r o n a  | 4 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, 

Julia Klimaszewska, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Krystyna Wilczewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Sylwia Bielawska, Katarzyna Raczkowska, Magdalena Śleszyńska, Adam Wysocki 

BRAK GŁOSU (6) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Agnieszka Mroziewska, 

Adam Sieńko, Marek Sznejder 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został 

przyjęty. Rada Miejska wprowadziła do porządku obrad, w punkcie 4a, projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia stanowiska sprzeciwiającego się dyskredytowaniu Papieża Polaka. 

Poddała pod głosowanie wniosek Burmistrza Miasta o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Uzdrowiskowej Rady 

Miejskiej w Augustowie. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie swojego głosu w systemie 

eSesja /6:29/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Wniosku Formalnego Burmistrza Miasta Augustowa o wprowadzenie do porządku obrad LXIII 

sesji Rady Miejskiej w Augustowie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego 

Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej w Augustowie. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, 

Julia Klimaszewska, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, 

Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, 

Adam Wysocki 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został 

przyjęty. Rada Miejska wprowadziła do porządku obrad, w punkcie 4b, projekt uchwały 

w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej w Augustowie. 

Poddała pod głosowanie wniosek Komisji skarg, wniosków i petycji o wprowadzenie 

do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przekazania petycji do rozpatrzenia według 

właściwości /7:28/. 

  

Głosowano w sprawie: 

Wniosku Formalnego Komisji skarg, wniosków i petycji Rady Miejskiej w Augustowie 

o wprowadzenie do porządku obrad LXIII sesji Rady Miejskiej w Augustowie projektu 

uchwały w sprawie przekazania petycji do rozpatrzenia według właściwości. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Julia Klimaszewska, Tomasz Miklas, 

Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, 

Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marcin Kleczkowski 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że wniosek został 

przyjęty. Rada Miejska wprowadziła do porządku obrad, w punkcie 4c, projekt uchwały 

w sprawie przekazania petycji do rozpatrzenia według właściwości. Poddała pod głosowanie 

porządek obrad po wprowadzonych zmianach /8:25/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, 

Julia Klimaszewska, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, 

Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 

Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, 

Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że porządek obrad 

został przyjęty /9:19/. 

 

Ad. pkt 3  

Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego 

sprawozdania. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności 

Burmistrza Miasta od przedstawienia ostatniego sprawozdania /9:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że kolejnym 

punktem porządku obrad jest sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta od przedstawienia 

ostatniego sprawozdania. Udzieliła głosu Panu Filipowi Jerzemu Chodkiewiczowi - Zastępcy 

Burmistrza. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza przedstawił, w imieniu Burmistrza 

Miasta Augustowa Pana Mirosława Karolczuka, sprawozdanie z działalności Urzędu 

Miejskiego od ostatniej sesji Rady Miejskiej /9:40/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /30:03/. 

 

Ad. pkt 4a  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska sprzeciwiającego się 

dyskredytowaniu Papieża Polaka. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie 

przyjęcia stanowiska sprzeciwiającego się dyskredytowaniu Papieża Polaka /30:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że obecnie 

Rada Miejska przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska 

sprzeciwiającego się dyskredytowaniu Papieża Polaka /30:04/. 

 

/Radna/30:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, kto z Państwa 

Wnioskodawców odczyta apel /30:18/. 

 

/Radna/30:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Pani Radnej 

Jolancie Onecie Roszkowskiej /30:31/. 

 

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska odczytała projekt stanowiska Rady Miejskiej 

w Augustowie sprzeciwiający się dyskredytowaniu Papieża Polaka /30:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Panu Radnemu 

Leszkowi Stanisławowi Cieślikowi /34:21/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /34:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /39:12/. 

 

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /39:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /41:04/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /41:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /42:28/. 

 

Pani Radna Jolanta Oneta Roszkowska /42:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /45:21/. 

 

Pani Radna Krystyna Wilczewska /45:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /45:54/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /46:01/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /48:07/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /49:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały 

pod głosowanie /49:48/. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia stanowiska sprzeciwiającego się dyskredytowaniu Papieża Polaka. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 7, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Emilian Al-Khameri, Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, Marcin Kleczkowski, 

Julia Klimaszewska, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Krystyna Wilczewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Sylwia Bielawska, Katarzyna Raczkowska, Magdalena Śleszyńska, Adam Wysocki 

BRAK GŁOSU (7) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Agnieszka Mroziewska, 

Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Marek Sznejder 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LXIII/577/23 w sprawie przyjęcia stanowiska sprzeciwiającego się dyskredytowaniu 

Papieża Polaka została podjęta 10 głosami za, przy 4 głosach wstrzymujących się /50:29/. 

/Uchwała Nr LXIII/577/23 – stanowi załącznik nr 8 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4b  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji 

Uzdrowiskowej Rady Miejskiej w Augustowie. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmiany 

składu osobowego Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej w Augustowie /50:36/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany składu 

osobowego Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej w Augustowie. Poinformowała, 

że Pan Radny Wiesław Jeruć zgłosił swoją  kandydaturę do składu Komisji  Uzdrowiskowej 

/zał. nr 9/. Poddała pod głosowanie zmianę składu osobowego Komisji Uzdrowiskowej Rady 

Miejskiej w Augustowie poprzez powołanie do składu tej Komisji Pana Radnego Wiesława 

Jerucia. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie swojego głosu w systemie eSesja /50:36/. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany składu osobowego Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej w Augustowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, 

Julia Klimaszewska, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, 

Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 

Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, 

Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada Miejska 

jednogłośnie, 21 głosami „za” powołała Pana Radnego Wiesława Jerucia do składu Komisji 

Uzdrowiskowej. Poinformowała, że swoją kandydaturę do składu Komisji Uzdrowiskowej 

zgłosiła Pani Radna Julia Klimaszewska /zał.nr 10/. Poddała pod głosowanie kandydaturę 

Pani Radnej Julii Klimaszewskiej do składu Komisji Uzdrowiskowej. Poprosiła Państwa 

Radnych o oddanie swojego głosu w systemie eSesja /52:02/. 

 

Głosowano w sprawie: 

kandydatury Pani Radnej Julii Klimaszewskiej do składu Komisji Uzdrowiskowej Rady 

Miejskiej w Augustowie. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, 

Julia Klimaszewska, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, 

Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 

Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, 

Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada Miejska 

jednogłośnie, 21 głosami „za” powołała Panią Radną Julię Klimaszewską do składu Komisji 

Uzdrowiskowej Rady Miejskiej w Augustowie /53:31/. 

/Uchwała Nr LXIII/578/23 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Uzdrowiskowej 

Rady Miejskiej w Augustowie – stanowi załącznik nr 11 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4c  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania petycji do rozpatrzenia według 

właściwości. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie 

przekazania petycji do rozpatrzenia według właściwości /53:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przekazania petycji 

do rozpatrzenia według właściwości. Projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu 

Komisji skarg, wniosków i petycji. Poprosiła o zabranie głosu Panią Sylwię Bielawską – 

Przewodniczącą Komisji skarg, wniosków i petycji i przedstawienie opinii Komisji /53:40/. 
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Pani Sylwia Bielawska – Przewodnicząca Komisji skarg, wniosków i petycji zwróciła się 

do Rady Miejskiej o przyjęcie stanowiska Komisji skarg, wniosków i petycji, 

czyli o przekazanie petycji do rozpatrzenia według właściwości Burmistrzowi Miasta 

Augustowa. Petycja dotyczy zamieszczenia na stronie internetowej urzędu lub w innych 

środkach masowego przekazu informacji w sprawie zwiększenia świadomości prawnej 

dotyczącej transplantacji organów wśród lokalnej społeczności  /53:59/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu uchwały. Zgłoszeń nie było i Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przekazania petycji do rozpatrzenia według właściwości. Poprosiła Państwa 

Radnych o oddane swojego głosu w systemie eSesja /54:31/. 

 

Głosowano w sprawie: 

przekazania petycji do rozpatrzenia według właściwości.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, 

Julia Klimaszewska, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, 

Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 

Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, 

Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LXIII/579/23 w sprawie przekazania petycji do rozpatrzenia według właściwości została 

podjęta /54:58/. 

/Uchwała Nr LXIII/579/23 – stanowi załącznik nr 12 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4d  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Augustowie. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmiany 

składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Augustowie /55:03/. 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany 

składu osobowego Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Augustowie. Zgodnie 

z § 32 ust. 1 Statutu Miasta Augustowa „Komisja Rewizyjna składa się z: Przewodniczącego, 

Wiceprzewodniczącego oraz pozostałych członków w liczbie 4”. Wpłynęły 3 kandydatury 

do  składu Komisji /Pani Radnej Julii Klimaszewskiej, Pana Radnego Mieczysława 

Szczerbakowa, Pana Radnego Tomasza Miklasa - /zał. nr 13,14,15/  /55:03/. 

/Radny/55:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej przypomniała, że do składu 

Komisji Rewizyjnej wejdą radni w liczbie 2, którzy uzyskają największą liczą głosów /55:48/. 



S t r o n a  | 10 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /56:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /56:23/. 

 

Pani Marta Kałęka – Radca Prawny /56:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /57:03/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /57:08/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /57:15/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /57:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /59:09/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /59:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:01:38/. 

 

Radni/1:01:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:01:46/. 

 

/Radny/1:02:50/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie 

kandydaturę Pani Radnej Julii Klimaszewskiej do składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Augustowie. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie swojego głosu w systemie eSesja  

/1:02:52/. 

 

Głosowano w sprawie: 

kandydatury Pani Radnej Julii Klimaszewskiej do składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Augustowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, 

Julia Klimaszewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Adam Wysocki 

PRZECIW (3) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Aleksandra Maria Sigillewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Agnieszka Mroziewska, 

Adam Sieńko, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że za kandydaturą 

Pani Radnej Julii Klimaszewskiej głosowało 11 radnych, 3 radnych głosowało przeciw 

i 7 radnych wstrzymało się od głosu. Poddała pod głosowanie kandydaturę Pana Radnego 

Mieczysława Szczerbakowa do składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Augustowie. 

Poprosiła Państwa Radnych o oddanie swojego głosu w systemie eSesja /1:03:49/. 

 

Głosowano w sprawie: 

kandydatury Pana Radnego Mieczysława Szczerbakowa do składu Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Augustowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, 

Julia Klimaszewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Adam Wysocki 

PRZECIW (2) 

Marcin Kleczkowski, Aleksandra Maria Sigillewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Tomasz Miklas, Agnieszka 

Mroziewska, Adam Sieńko, Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że za kandydaturą 

Pana Radnego Mieczysława Szczebakowa głosowało 11 radnych, 2 radnych głosowało przeciw 

i 8 radnych wstrzymało się od głosu. Poddała pod głosowanie kandydaturę Pana Radnego 

Tomasza Miklasa do składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Augustowie. Poprosiła 

Państwa Radnych o oddanie swojego głosu w systemie eSesja /1:04:30/. 

 

Głosowano w sprawie: 

kandydatury Pana Radnego Tomasza Miklasa do składu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej 

w Augustowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 9, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, 

Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, 

Marek Sznejder, Krystyna Wilczewska 

PRZECIW (9) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Julia Klimaszewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna 

Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, 

Adam Wysocki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że za kandydaturą 

Pana Radnego Tomasza Miklasa głosowało 10 radnych, 9 radnych głosowało przeciw 

i 2 radnych wstrzymało się od głosu. Największą liczbę głosów uzyskali: Pani Radna Julia 

Klimaszewska i Pan Radny Mieczysław Szczerbakow i tym samym zostali powołani do składu 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Augustowie /1:05:14/. 

/Uchwała Nr LXIII/580/23  w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Augustowie – stanowi załącznik nr 16 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4e  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Społeczno-

Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmiany 

składu osobowego Komisji Społeczno-Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie /1:06:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany składu 

osobowego Komisji Społeczno-Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie /1:05:38/. 

 

/Radny/1:05:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:05:42/. 

 

/Radny/1:05:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:05:45/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik złożył wniosek na ręce Pani Jolanty Onety 

Roszkowskiej - Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Augustowie /1:05:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:05:56/. 

 

/Radny/1:05:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że do składu 

Komisji Społeczno-Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie wpłynęły 3 kandydatury: 

Pana Radnego Wiesława Jerucia, Pani Radnej Julii Klimaszewskiej, Pana Radnego Adama 

Wysockiego /zał. nr 17,13,18/. Zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby jeszcze zgłosić 

swoją kandydaturę do składu Komisji Społeczno-Oświatowej. Więcej zgłoszeń nie było 

i Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie kandydaturę Pana Radnego Wiesława Jerucia 

do składu Komisji Społeczno-Oświatowej. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie swojego 

głosu w systemie eSesja /1:06:10/. 

 

Głosowano w sprawie: 

kandydatury Pana Radnego Wiesława Jerucia do składu Komisji Społeczno-Oświatowej Rady 

Miejskiej w Augustowie. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, 

Julia Klimaszewska, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, 

Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 

Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, 

Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, 

że za kandydaturą Pana Radnego Wiesława Jerucia do składu Komisji Społeczno-Oświatowej 

Rady Miejskiej w Augustowie głosowało 21 radnych. Poddała pod głosowanie kandydaturę 

Pani Radnej Julii Klimaszewskiej do składu Komisji Społeczno-Oświatowej /1:07:38/. 

 

Głosowano w sprawie: 

kandydatury Pani Radnej Julii Klimaszewskiej do składu Komisji Społeczno-Oświatowej Rady 

Miejskiej w Augustowie. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, 

Julia Klimaszewska, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, 

Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 

Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, 

Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, 

że za kandydaturą Pani Radnej Julii Klimaszewskiej do składu Komisji Społeczno-Oświatowej 

Rady Miejskiej w Augustowie głosowało 21 radnych. Poddała pod głosowanie kandydaturę 

Pana Radnego Adama Wysockiego do składu Komisji Społeczno-Oświatowej /1:08:10/. 

 

Głosowano w sprawie: 

kandydatury Pana Radnego Adama Wysockiego do składu Komisji Społeczno-Oświatowej 

Rady Miejskiej w Augustowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, 

Julia Klimaszewska, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, 

Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 

Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, 

Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 
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Pani Radna Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, 

że za kandydaturą Pana Radnego Adama Wysockiego do składu Komisji Społeczno-

Oświatowej głosowało 21 radnych /1:08:38/. 

/Uchwała Nr LXIII/581/23 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Społeczno-

Oświatowej Rady Miejskiej w Augustowie – stanowi załącznik nr 19 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4f  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rozwoju 

Rady Miejskiej w Augustowie. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmiany 

składu osobowego Komisji Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie /1:08:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawę zmiany składu 

osobowego Komisji Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowe. Poinformowała, że Pan Radny 

Adam Wysocki zgłosił swoją kandydaturę do składu Komisji /zał.nr 18/. Zapytała, czy ktoś 

z Państwa Radnych chciałby zgłosić swoją kandydaturę do składu Komisji Rozwoju. Zgłoszeń 

nie było i Pani Przewodnicząca poddała pod głosowanie zmianę składu osobowego Komisji 

Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie poprzez powołanie do składu tej Komisji 

Pana Radnego Adama Wysockiego /1:08:49/. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany składu osobowego Komisji Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Julia Klimaszewska, Tomasz Miklas, 

Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, 

Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

BRAK GŁOSU (1) 

Marcin Kleczkowski 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że za kandydaturą 

Pana Radnego Adama Wysockiego głosowało 20 radnych, przy braku głosów przeciwnych 

i przy braku głosów wstrzymujących się /1:09:44/. 

/Uchwała Nr LXIII/582/23 w sprawie zmiany składu osobowego Komisji Rozwoju 

Rady Miejskiej w Augustowie – stanowi załącznik nr 20 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4g  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Miasto 

Augustów do Augustowskiej Organizacji Turystycznej. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie 

wyznaczenia przedstawiciela Gminy Miasto Augustów do Augustowskiej Organizacji 

Turystycznej /1:09:54/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyznaczenia 

przedstawiciela Gminy Miasto Augustów do Augustowskiej Organizacji Turystycznej wskutek 

złożonej pisemnej rezygnacji przez Pana Leszka Stanisława Cieślika /zał. nr 21/. Poprosiła 

o zgłaszanie kandydatur. Udzieliła głosu Pani Radnej Magdalenie Śleszyńskiej /1:09:54/.  

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska zgłosiła kandydaturę Pana Radnego Adama Wysockiego 

/1:10:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są jeszcze inne 

kandydatury. Zapytała Pana Radnego Adam Wysockiego, czy wyraża zgodę na kandydowanie  

/1:10:54/. 

 

Pan Radny Adam Wysocki wyraził zgodę /1:11:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:11:06/. 

 

W dyskusji udział wzięli: 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /1:11:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:11:38/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /1:11:42/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:11:46/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /1:11:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:13:45/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /1:13:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:13:56/. 

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:14:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:15:08/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /1:15:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:15:10/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:15:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:15:36/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:15:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:17:42/. 
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/Radny/1:17:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Miasto Augustów Pana Adama 

Wysockiego do Augustowskiej Organizacji Turystycznej /1:17:53/. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyznaczenia przedstawiciela Gminy Miasto Augustów Pana Adama Wysockiego 

do Augustowskiej Organizacji Turystycznej.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Julia Klimaszewska, Tomasz Miklas, 

Agnieszka Mroziewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Kleczkowski, Aleksandra Maria Sigillewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że Rada Miejska 

wyznaczyła przedstawiciela Gminy Miasto Augustów Pana Adama Wysockiego 

do Augustowskiej Organizacji Turystycznej 19 głosami „za”, przy braku głosów przeciwnych 

i przy 2 głosach wstrzymujących się /1:18:24/. 

/Uchwała Nr LXIII/583/23 w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Gminy Miasto 

Augustów do Augustowskiej Organizacji Turystycznej – stanowi załącznik 

nr 22 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4h  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wykazu kąpielisk oraz określenia sezonu 

kąpielowego na terenie Gminy Miasto Augustów w 2023 r. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie wykazu 

kąpielisk oraz określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Miasto Augustów w 2023 r. 

/1:18:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wykazu kąpielisk oraz 

określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Miasto Augustów w 2023 r. Projekt uchwały 

był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej. Poprosiła o zabranie głosu 

Panią Magdalenę Śleszyńską – Wiceprzewodniczącą Komisji Społeczno-Oświatowej 

i przedstawienie opinii Komisji /1:18:38/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Wiceprzewodnicząca Komisji Społeczno-Oświatowej 

poinformowała, że Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie 

na posiedzeniu w dniu 7 marca 2023 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie wykazu 

kąpielisk oraz określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Miasto Augustów w 2023 r. 

Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy 
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projekt uchwały 6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów 

wstrzymujących się /1:19:05/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu. Udzieliła  głosu Panu Radnemu Marcinowi Kleczkowskiemu /1:19:29/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:19:43/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:21:50/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /1:22:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:24:17/. 

 

Pan Radny Rafał Harasim /1:24:27/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:25:58/. 

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:26:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:26:49/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:26:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Pani Radnej 

Aleksandrze Marii Sigillewskiej, która zgłasza Wniosek Formalny /1:30:38/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska zaproponowała poprawkę w § 2 projektu uchwały 

dotyczącą trwania sezony kąpielowego, ponieważ rok szkolny kończy się 23 czerwca, w piątek. 

Zwróciła uwagę, że cały kolejny tydzień nie jest zabezpieczony, nie ma ratowników, natomiast 

młodzież ma już wakacje i ruszy nad jezioro. Jeżeli będzie ładna pogoda, to dziesiątki osób 

będą kapały się i powinny mieć zabezpieczone bezpieczeństwo nad wodą /1:30:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:31:49/. 

 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Zastępca Burmistrza /1:32:14/. 

 

/Radny/1:33:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o odnotowanie 

w protokole, że Pan Radny Marcin Kleczkowski zabiera głos bez zgody Przewodniczącej 

/1:33:07/. 

 

/Radny/1:33:14/. 

 

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /1:33:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Panu Radnemu 

Marcinowi Kleczkowskiemu, który zgłasza Wniosek Formalny /1:34:27/. 
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Pan Radny Marcin Kleczkowski poinformował, że to jest jakieś kuriozum zrzucanie teraz 

winy na mieszkańców, którzy nie zgłosili sugestii i wniosków do projektu do 28 lutego. 

Zapytał, czy takie wnioski mieli złożyć radni i jeszcze turyści /1:34:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:34:43/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:35:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:37:10/. 

 

Pan Radny Rafał Harasim /1:37:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:38:18/. 

 

Pan Radny Marek Sznejder /1:38:34/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wykazu kąpielisk oraz określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy 

Miasto Augustów w 2023 r. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie swojego głosu w systemie 

eSesja /1:39:52/. 

 

Głosowano w sprawie: 

wykazu kąpielisk oraz określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Miasto Augustów 

w 2023 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Leszek Stanisław Cieślik, Alicja Dobrowolska, 

Wiesław Jeruć, Julia Klimaszewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Adam Wysocki 

PRZECIW (2) 

Marcin Kleczkowski, Aleksandra Maria Sigillewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Rafał Harasim, Adam Sieńko, Krystyna Wilczewska 

BRAK GŁOSU (3) 

Mirosław Chudecki, Tomasz Miklas, Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LXIII/584/23 w sprawie wykazu kąpielisk oraz określenia sezonu kąpielowego na terenie 

Gminy Miasto Augustów w 2023 r. została podjęta /1:40:50/. 

/Uchwała Nr LXIII/584/23 – stanowi załącznik nr 23 do protokołu/. 
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Ad. pkt 4i  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto 

Augustów w 2023 roku. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie 

uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Miasto Augustów w 2023 roku /1:40:58 /. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie uchwalenia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Miasto Augustów w 2023 roku. Projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu 

Komisji Społeczno-Oświatowej. Poprosiła o zabranie głosu Panią Magdalenę Śleszyńską – 

Wiceprzewodniczącą Komisji Społeczno-Oświatowej i przedstawienie opinii Komisji 

/1:40:58/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska – Wiceprzewodnicząca Komisji Społeczno-Oświatowej 

poinformowała, że Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie 

na posiedzeniu w dniu 7 marca 2023 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie 

uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi raz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Miasto Augustów w 2023 roku. Po analizie przedstawionego 

dokumentu, Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 6 głosami za, 

przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się /1:41:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu  uchwały. Udzieliła głosu Panu Radnemu Marcinowi Kleczkowskiemu /1:41:58/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:42:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:43:24/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:43:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:45:09/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /1:45:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:46:14/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:46:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:47:13/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /1:47:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:48:14/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /1:48:21/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:50:51/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /1:51:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:54:26/. 

 

Pani Marta Kałęka – Radca Prawny /1:54:31/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:55:56/. 

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:56:01/. 

 

/Radny/1:56:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:56:49/. 

 

/Radny/1:56:51/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:56:53/. 

 

/Radny/1:56:57/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej udzieliła głosu Pani Radnej 

Aleksandrze Marii Sigillewskiej, która zgłasza Wniosek Formalny /1:57:02/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska poinformowała, że Program nie zapobiega 

bezdomności. Pieniądze co roku są przeznaczane na psy, które przebywają w schronisku, 

natomiast nie ma działań zmierzających do tego, aby tych zwierząt było mniej. Jedyną 

możliwością zapobiegania bezdomności jest sterylizacja, kastracja oraz czipowanie /1:57:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:58:12/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /1:58:33/. 

 

/Głosy z sali/1:59:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /1:59:06/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska sprecyzowała swój wniosek, który polega 

na zwiększeniu kwoty na sterylizację i kastrację zwierząt oraz wprowadzeniu dodatkowego 

punktu dotyczącego znakowania - czipowania. Zwróciła uwagę, że w schronisku przebywa 

wiele psów, które mają właścicieli. Miasto ponosi koszty utrzymania tych zwierząt, natomiast 

właściciele nie szukają lub nie mają wiedzy o tym, że psy przebywają w schronisku. 

Oznakowanie  umożliwia powrót psa do właściciela. W związku z powyższym na sterylizację 

i kastrację psów wystarczy dodatkowa kwota 20.000 zł, natomiast na znakowanie zwierząt 

również kwota 20.000 zł będzie wystarczająca /1:59:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:00:16/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /2:00:18/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:00:23/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:00:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:00:32/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /2:00:39/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:02:06/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /2:02:40/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:03:39/. 

 

Pani Marta Kałęka – Radca Prawny /2:04:02/. 

 

/Głosy z sali/2:04:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że po analizie 

prawnej Rada Miejska nie może przegłosować Wniosku Formalnego Pani Radnej Aleksandry 

Marii Sigillewskiej /2:05:05/. 

 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:05:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:07:41/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /2:07:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:08:47/. 

 

Pan Radny Rafał Harasim /2:08:53/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:08:57/. 

 

/Radny/2:09:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały 

pod głosowanie. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie swojego głosu w systemie eSesja 

/2:09:24/. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Miasto Augustów w 2023 roku. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
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Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, 

Wiesław Jeruć, Julia Klimaszewska, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, 

Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

PRZECIW (1) 

Marcin Kleczkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, 

Marek Sznejder 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LXIII/584/23 w sprawie uchwalenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Augustów w 2023 roku została 

podjęta. Ogłosiła piętnastominutową przerwę w obradach /2:10:08/. 

/Uchwała Nr LXIII/585/23 – stanowi załącznik nr 24 do protokołu/. 

 

Przerwa/2:10:21- 2:40:27/. 

 

Ad. pkt 4j  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków 

Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów 

w istniejącym Towarzystwie Budownictwa Społecznego Augustowskie Towarzystwo 

Budownictwa Społecznego „KODREM” Sp. z o.o. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o 

wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia 

udziałów w istniejącym Towarzystwie Budownictwa Społecznego Augustowskie Towarzystwo 

Budownictwa Społecznego „KODREM” Sp. z o.o. /2:40:28/. 

  

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady sesji 

po przerwie. Poinformowała, że Rada Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu 

uchwały w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu 

Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącym Towarzystwie 

Budownictwa Społecznego Augustowskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego 

„KODREM” Sp. z o.o. Projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji Społeczno-

Oświatowej. Poprosiła o zabranie głosu Panią Magdalenę Śleszyńską – Wiceprzewodniczącą 

Komisji Społeczno-Oświatowej i przedstawienie opinii Komisji /2:40:28/. 

 

Pani Magdalena Śleszyńska - Wiceprzewodnicząca Komisji Społeczno-Oświatowej 

poinformowała, że Komisja Społeczno-Oświatowa Rady Miejskiej w Augustowie 

na posiedzeniu w dniu 7 marca 2023 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie 

zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa 

na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącym Towarzystwie Budownictwa Społecznego 

Augustowskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego „KODREM” Sp. z o.o. Po analizie 

przedstawionego dokumentu, Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 

6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się 

/2:41:33/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu 

Pana Sławomira Sieczkowskiego – Zastępcę Burmistrza i szersze omówienie projektu uchwały 

/2:42:02/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza omówił ww. projekt uchwały /2:42:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu. Udzieliła głosu Panu Radnemu Marcinowi Kleczkowskiemu /2:43:03/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:43:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:45:27/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /2:45:32/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:47:25/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /2:47:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:49:10/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /2:49:14/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:50:24/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /2:50:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:51:09/. 

 

/Radny/2:51:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poddała ww. projekt uchwały 

pod głosowanie. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie swojego głosu w systemie eSesja 

/2:51:29/. 

 

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa 

na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącym Towarzystwie Budownictwa Społecznego 

Augustowskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego „KODREM” Sp. z o.o. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, 

Julia Klimaszewska, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, 
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Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław 

Szczerbakow, Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LXIII/586/23 w sprawie zatwierdzenia wniosku o wsparcie ze środków Rządowego 

Funduszu Rozwoju Mieszkalnictwa na sfinansowanie objęcia udziałów w istniejącym 

Towarzystwie Budownictwa Społecznego Augustowskie Towarzystwo Budownictwa 

Społecznego „KODREM” Sp. z o.o. została podjęta /2:52:26/. 

/Uchwała Nr LXIII/586/23 – stanowi załącznik nr 25 do protokołu/. 

 

/Radny/2:52:35/. 

 

Ad. pkt 4k  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia apelu o przywrócenie 5% stawki 

podatku VAT na energię cieplną oraz przekazywanie 50% opłaty za emisję dwutlenku 

węgla na transformację energetyczną. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie 

przyjęcia apelu o przywrócenie 5% stawki podatku VAT na energię cieplną oraz przekazywanie 

50% opłaty za emisję dwutlenku węgla na transformację energetyczną /2:52:39/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przyjęcia apelu 

o przywrócenie 5% stawki podatku VAT na energię cieplną oraz przekazywanie 50% opłaty 

za emisję dwutlenku węgla na transformację energetyczną. Projekt uchwały był rozpatrywany 

na posiedzeniu Komisji Rozwoju. Poprosiła o zabranie głosu Pana Dariusza Ostapowicza – 

Przewodniczącego Komisji Rozwoju i przedstawienie opinii Komisji /2:52:39/. 

 

Pan Dariusz Ostapowicz – Przewodniczący Komisji Rozwoju poinformował, że Komisja 

Rozwoju Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu w dniu 2 marca 2023 r. zapoznała się 

z projektem apelu Rady Miejskiej w Augustowie o przywrócenie 5% stawki podatku VAT 

na energię cieplną oraz przekazywanie 50% opłaty za emisję dwutlenku węgla na transformację 

energetyczną. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja ww. projekt apelu 

zaopiniowała pozytywnie 7 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów 

wstrzymujących się /2:53:07/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu. Udzieliła głosu Panu Radnemu Leszkowi Stanisławowi Cieślikowi /2:53:42/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /2:43:48/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:56:20/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /2:56:28/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /2:58:44/. 

 

Pani Radna Aleksandra Maria Sigillewska /2:59:50/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:00:10/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:00:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:01:27/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /3:01:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:03:24/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:03:27/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie 

swojego głosu w systemie eSesja /3:04:46/. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia apelu o przywrócenie 5% stawki podatku VAT na energię cieplną oraz przekazywanie 

50% opłaty za emisję dwutlenku węgla na transformację energetyczną.  

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zarządziła reasumpcję 

głosowania /3:06:36/. 

 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia apelu o przywrócenie 5% stawki podatku VAT na energię cieplną oraz przekazywanie 

50% opłaty za emisję dwutlenku węgla na transformację energetyczną.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Julia Klimaszewska, Dariusz Ostapowicz, 

Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, Mieczysław Szczerbakow, 

Marek Sznejder, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, AdamWysocki 

BRAK GŁOSU (3) 

Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, Aleksandra Maria Sigillewska 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LXIII/587/23 w sprawie przyjęcia apelu o przywrócenie 5% stawki podatku VAT na energię 

cieplną oraz przekazywanie 50% opłaty za emisję dwutlenku węgla na transformację 

energetyczną została podjęta /3:06:29/. 

/Uchwała Nr LXIII/587/23 – stanowi załącznik nr 26 do protokołu/. 
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Ad. pkt 4l  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie 

bezprzetargowym umowy dzierżawy do 31.12.2038 r. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy do 31.12.2038 r. 

/3:06:38/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy do 31.12.2038 r. Udzieliła głosu 

Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu – Zastępcy Burmistrza /3:06:38/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza omówił ww. projekt uchwały /3:07:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:08:23/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

/Radna/3:08:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:08:31/. 

 

Pani Radna Sylwia Bielawska /3:08:35/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:08:49/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:08:55/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie 

swojego głosu w systemie eSesja /3:09:25/. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy dzierżawy do 31.12.2038 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Alicja Dobrowolska, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, Julia Klimaszewska, 

Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, 

Adam Sieńko, Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

BRAK GŁOSU (1) 

Rafał Harasim 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LXIII/588/23 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie w trybie bezprzetargowym umowy 

dzierżawy do 31.12.2038 r. została podjęta /3:09:55/. 

/Uchwała Nr LXIII/588/23 – stanowi załącznik nr 27 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4m  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2023. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmian 

budżetu miasta na rok 2023 /3:10:01/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta 

na rok 2023. Projekt uchwały był rozpatrywany na posiedzeniu Komisji do spraw Budżetu. 

Poprosiła o zabranie głosu Pana Emiliana Jasyena Al-Khameri – Przewodniczącego Komisji 

do spraw Budżetu i przedstawienie opinii Komisji /3:10:01/. 

 

Pan Emilian Jasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu 
poinformował, że Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie na posiedzeniu 

w dniu 7 marca 2023 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmian budżetu miasta 

na rok 2023. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja do spraw Budżetu pozytywnie 

zaopiniowała powyższy projekt uchwały 8 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym 

i przy 3 głosach wstrzymujących się /3:10:17/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu 

Pana Radosława Czerwińskiego – Skarbnika Miasta i omówienie projektu uchwały wraz 

z autopoprawkami /3:10:41/. 

 

Pan Radosław Czerwiński – Skarbnika Miasta omówił zmiany budżetu miasta 

ze szczególnym uwzględnieniem autopoprawek, które zostały ujęte w projekcie uchwały 

w okresie od ostatniego posiedzenia Komisji do spraw Budżetu /3:10:49/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu. Udzieliła głosu Pani Radnej Krystynie Wilczewskiej /3:18:02/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Pani Radna Krystyna Wilczewska /3:18:07/ /brak obrazu- problem techniczny/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:18:43/. 

 

Pan Radosław Czerwiński – Skarbnik Miasta /3:18:47/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:19:20/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:19:23/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:19:55/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:20:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:22:17/. 
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Pan Radny Tomasz Miklas /3:22:24/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:24:13/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:24:23/. 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie 

swojego głosu w systemie eSesja /3:25:19/. 

 

/Głosy z sali/3:25:19/. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmian budżetu miasta na rok 2023. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, 

Wiesław Jeruć, Julia Klimaszewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, 

Jolanta  neta Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna 

Wilczewska, Adam Wysocki 

PRZECIW (1) 

Marcin Kleczkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Tomasz Miklas, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 

Sigillewska, Marek Sznejder 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LXIII/589/23 w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2023 została podjęta /3:26:07/. 

/Uchwała Nr LXIII/589/23 – stanowi załącznik nr 28 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 4n  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Augustowa na lata 2023-2036. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2023-2036 /3:26:19/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 202302036. Projekt uchwały był rozpatrywany 

na posiedzeniu Komisji do spraw Budżetu. Poprosiła o zabranie głosu Pana Emiliana Jasyena 

Al-Khameri i przedstawienie opinii Komisji /3:16:19/. 
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Pan Emilian Jasyen Al-Khameri – Przewodniczący Komisji do spraw Budżetu 
poinformował, że Komisja do spraw Budżetu Rady Miejskiej w Augustowie w dniu 7 marca 

2023 r. zapoznała się z projektem uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Augustowa na lata 2023-2036. Po analizie przedstawionego dokumentu, Komisja 

do spraw Budżetu pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały 8 głosami za, 

przy 1 głosie przeciwnym i przy 3 głosach wstrzymujących się /3:26:40/ /brak obrazu-problem 

techniczny/.  

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poprosiła o zabranie głosu 

Pana Radosława Czerwińskiego – Skarbnika Miasta i omówienie projektu uchwały wraz 

z autopoprawkami /3:27:08/. 

 

Pan Radosław Czerwiński – Skarbnika Miasta poinformował, że zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej w zakresie roku 2023 dostosowują WPF do przegłosowanych 

na dzisiejszej sesji zmian budżetu. Omówił ww. projekt uchwały /3:27:16/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej zapytała, czy są pytania 

do projektu. Udzieliła głosu Pan Radnemu Marcinowi Kleczkowskiemu /3:27:51/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:27:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:20:18/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:30:25/. 

 

/Głosy z sali/3:31:01/ 

 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady 

Miejskiej  poddała ww. projekt uchwały pod głosowanie. Poprosiła Państwa Radnych 

o oddanie swojego głosu w systemie eSesja /3:31:01/. 

 

Głosowano w sprawie: 
zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2023-2036..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Alicja Dobrowolska, Wiesław 

Jeruć, Julia Klimaszewska, Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta 

Roszkowska, Mieczysław Szczerbakow, Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, 

Adam Wysocki 

PRZECIW (1) 

Marcin Kleczkowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Leszek Stanisław Cieślik, Rafał Harasim, Tomasz Miklas, Adam Sieńko, Aleksandra Maria 

Sigillewska, Marek Sznejder 
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NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pan Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że uchwała 

Nr LXIII/590/23 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa 

na lata 2023-2036 została podjęta /3:31:31/. 

/Uchwała Nr LXIII/588/23 – stanowi załącznik nr 29 do protokołu/. 

 

Ad. pkt 5  

Przyjęcie protokołów z obrad: LVII sesji Rady Miejskiej z 21.11.2022 r., LVIII sesji Rady 

Miejskiej z 8.12.2022 r., LIX sesji Rady Miejskiej z 29.12.2022 r., LX sesji Rady Miejskiej 

z 8.02.2023 r., LXI sesji Rady Miejskiej z 10.02.2023 r. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przyjęciu protokołów z obrad: 

LVII sesji Rady Miejskiej z 21.11.2022 r., LVIII sesji Rady Miejskiej z 8.12.2022 r., LIX sesji 

Rady Miejskiej z 29.12.2022 r., LX sesji Rady Miejskiej z 8.02.2023 r., LXI sesji Rady Miejskiej 

z 10.02.2023 r. /3:31:41/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że Rada 

Miejska obecnie przystąpi do rozpatrzenia punktu poświęconego przyjęciu protokołu z obrad: 

LVII sesji Rady Miejskiej z 21.11.2022 r., LVIII sesji Rady Miejskiej z 8.12.2022 r., LIX sesji 

Rady Miejskiej z 29.12.2022 r., LX sesji Rady Miejskiej z 8.02.2023 r., LXI sesji 

Rady Miejskiej z 10.02.2023 r. Zapytała, czy są uwagi do protokołu. Uwag nie zgłoszono 

i Pani Przewodnicząca poddała protokół z obrad LVII sesji Rady Miejskiej z 21.11.2022 r. 

pod głosowanie. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie swojego głosu w systemie eSesja 

/3:31:41/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z obrad LVII sesji Rady Miejskiej z 21.11.2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, 

Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Julia Klimaszewska, Adam Wysocki 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że protokół z obrad  

LVII sesji Rady Miejskiej z 21.11.2022 r. został przyjęty. Poddała pod głosowanie protokół 

z obrad LVIII sesji Rady Miejskiej z 8.12.2022 r. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie 

swojego głosu w systemie eSesja /3:32:26/. 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z obrad LVIII sesji Rady Miejskiej z 8.12.2022 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, 

Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Julia Klimaszewska, Adam Wysocki 

BRAK GŁOSU (1) 

Wiesław Jeruć 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że protokół z obrad  

LVIII sesji Rady Miejskiej z 8.12.2022 r. został przyjęty. Poddała pod głosowanie protokół 

z obrad LIX sesji Rady Miejskiej z 29.12.2022 r. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie 

swojego głosu w systemie eSesja /3:32:54/. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z obrad LIX sesji Rady Miejskiej z 29.12.2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, 

Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Julia Klimaszewska, Adam Wysocki 

BRAK GŁOSU (1) 

Wiesław Jeruć 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że protokół z obrad  

LIX sesji Rady Miejskiej z 29.12.2022 r. został przyjęty. Poddała pod głosowanie protokół 

z obrad LX sesji Rady Miejskiej z 8.02.2023 r. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie swojego 

głosu w systemie eSesja /3:33:49/. 
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Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z obrad LX sesji Rady Miejskiej z 8.02.2023 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, 

Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Julia Klimaszewska 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że protokół z obrad  

LX sesji Rady Miejskiej z 8.02.2023 r. został przyjęty. Poddała pod głosowanie protokół 

z obrad LXI sesji Rady Miejskiej z 10.02.2023 r. Poprosiła Państwa Radnych o oddanie 

swojego głosu w systemie eSesja /3:34:25/. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z obrad LXI sesji Rady Miejskiej z 10.02.2023 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Emilian Al-Khameri, Sylwia Bielawska, Mirosław Chudecki, Leszek Stanisław Cieślik, 

Alicja Dobrowolska, Rafał Harasim, Wiesław Jeruć, Marcin Kleczkowski, Tomasz Miklas, 

Dariusz Ostapowicz, Katarzyna Raczkowska, Jolanta Oneta Roszkowska, Adam Sieńko, 

Aleksandra Maria Sigillewska, Mieczysław Szczerbakow, Marek Sznejder, 

Magdalena Śleszyńska, Krystyna Wilczewska, Adam Wysocki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Julia Klimaszewska 

NIEOBECNI (1) 

Agnieszka Mroziewska 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej stwierdziła, że protokół z obrad  

LXI sesji Rady Miejskiej z 10.02.2023 r. został przyjęty /3:35:10/. 

 

Ad. pkt 6  

Wolne wnioski. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego wolnym wnioskom /3:35:15/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że kolejnym 

punktem porządku obrad są „wolne wnioski”. Zapytała, czy ktoś z Państwa Radnych chce 

złożyć wniosek. Udzieliła głosu Panu Marcinowi Kleczkowskiemu /3:35:15/. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
Pan Radny Marcin Kleczkowski /3:35:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:35:52/. 

 

Pan Radny Marcin Kleczkowski wniósł do Komisji Rewizyjnej o zajęcie się sprawami 

związanymi z funkcjonowanie Spółki Necko, a zwłaszcza sprawami dotyczącymi kontroli 

biletów i karania niezasadnego mieszkańców za brak biletów. Państwo Radni otrzymali 

obszerną informację, skargę, ciąg korespondencyjny jednej z osób, która przybyła 

do Augustowa i została potraktowana w impertynencki sposób przy kontroli biletów, a później 

przy próbie reklamacji. Zgłosił Wniosek Formalny do Komisji Rewizyjnej, aby zajęła się 

sprawą funkcjonowania komunikacji miejskiej w Augustowie /3:36:12/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej ogłosiła dziesięciominutową, 

„techniczną” przerwę w obradach /3:40:50/. 

 

Przerwa /3:41:09 – 3:52:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej wznowiła obrady po przerwie. 

Udzieliła głosu Panu Sławomirowi Sieczkowskiemu – Zastępcy Burmistrza /3:52:01/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:52:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:52:56/. 

 

Pani Krystyna Wilczewska /3:53:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:54:20/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:54:25/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:55:05/. 

 

Pan Radny Mirosław Chudecki /3:55:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:57:17/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /3:57:20/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:59:01/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /3:59:06/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /3:59:40/. 
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Pani Beata Kornelius-Wnukowska /3:59:44/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:00:17/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /4:00:21/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:01:15/. 

 

Pani Beata Kornelius-Wnukowska /4:01:18/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:02:36/. 

 

Pan Radny Adam Sieńko /4:02:40/. 

 

/Radny/4:03:09/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:03:59/. 

 

Pani Beata Kornelius-Wnukowska – Radca Prawny /4:04:10/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:05:23/. 

 

Pan Radny Leszek Stanisław Cieślik /4:05:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:08:53/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:08:56/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:10:25/. 

 

Pan Radny Rafał Harasim /4:10:29/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:11:30/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:11:33/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:12:36/. 

 

Pan Michał Kotarski – Kierownik Wydziału Spraw Społecznych i Administracyjnych 

/4:12:37/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:13:27/. 

 

Pan Radny Marek Sznejder /4:13:30/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:14:51/. 

 

Pan Sławomir Sieczkowski – Zastępca Burmistrza /4:14:54/. 
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Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:14:59/. 

 

Pani Anita Szostak – Kierownik Wydział Edukacji i Sportu /4:15:02/. 

 

/Radny/4:15:15/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:15:44/. 

 

Pan Radny Marek Sznejder /4:15:46/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:16:00/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /4:16:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:20:28/. 

 

Pani Beata Kornelius-Wnukowska /4:20:37/. 

 

/Radny/4:22:54/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:22:55/. 

 

Pan Radny Tomasz Miklas /4:23:03/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:23:50/. 

 

Pani Beata Kornelius-Wnukowska /4:24:04/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej /4:24:55/. 

 

Ad. pkt 7 

Zamknięcie obrad. 

/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zamknięciu obrad /4:25:00/. 

 

Pani Alicja Dobrowolska – Przewodnicząca Rady Miejskiej po wyczerpaniu porządku 

obrad zamknęła obrady LXIII sesji Rady Miejskiej w Augustowie /4:25:00/. 

 

  

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Augustowie 

 

Alicja Dobrowolska 

  

 

Przygotował(a): Beata Filipow 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk na płycie CD stanowi załącznik do protokołu. 


